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HAHN Automation Group: Boilerplates

Lang DE
Die HAHN Automation Group ist der globale Lösungspartner für Fabrikautomation. Das Unternehmen steht für industriespezifisches Know-how, ein umfangreiches Projekt-Portfolio und eine globale Organisation mit Servicefokus aus einer Hand. Von der manuellen Bearbeitungsstation über teilautomatisierte Zellen bis hin zur kompletten Automatisierungslinie arbeiten 1.800 Mitarbeitende an mehr als 20 Standorten weltweit an individuellen Lösungen. Darüber hinaus verschafft das digitale Produktportfolio produzierenden Unternehmen einen Wettbewerbsvorteil, indem es ihre Effizienz steigert und ihnen den Weg zur Smart Factory ebnet. Kunden in den Industrien Automotive, Electronics sowie MedTech profitieren von Expertise, die auf über 30 Jahren Erfahrung und internationaler Innovation basiert. 

Kurz DE
Die HAHN Automation Group ist der globale Lösungspartner für Fabrikautomation. Das Unternehmen steht für industriespezifisches Know-how, ein umfangreiches Projekt-Portfolio und eine globale Organisation mit Servicefokus aus einer Hand. Kunden in den Industrien Automotive, Electronics sowie MedTech profitieren von Expertise, die auf über 30 Jahren Erfahrung und internationaler Innovation basiert. 

Long EN
[bookmark: _GoBack]The HAHN Automation Group is the global solution partner for factory automation. The company stands for industry-specific know-how, an extensive project portfolio, and a global organization with a focus on providing service all from a single source. From manual stations to semi-automated cells and full production lines, 1,800 employees across 20 locations worldwide work on custom solutions. In addition, the digital product portfolio helps manufacturers gain a competitive edge by increasing efficiency and paving the way to a smart factory. Customers in the Automotive, Electronics, and MedTech industries have benefited from our expertise for more than 30 years of providing experience and international innovation. 

Short EN
The HAHN Automation Group is the global solution partner for factory automation. The company stands for industry-specific know-how, an extensive project portfolio, and a global organization with a focus on providing service all from a single source. Customers in the Automotive, Electronics, and MedTech industries have benefited from our expertise for more than 30 years of providing experience and international innovation. 
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